

Kære gæster,

Velkommen til Købingsmark Strand Camping.

Vi ønsker, at alle gæster befinder sig godt på campingpladsen og gør derfor opmærksom på nogle grundlæggende regler.

- ✓ Bemærk at der er hviletid fra kl. 22:00 til kl. 07:00.
- ✓ Af sikkerhedsgrunde må der ikke være åben ild på campingpladsen.
- ✓ Hunde skal føres i snor på campingpladsen og efterladenskaber på campingpladsen fjernes omgående. Af hygiejniske grunde må hunden ikke være ved servicehuset og på legepladsen.
- ✓ Dit (for-) telt skal fastgøres så ingen kan snuble over snore, pløkke eller lignende.

Købingsmark Strand Camping udmærker sig ved sin intakte natur og omgivelser. Sådan skal det også fortsat være:

- ✓ Bortskaf dit spildevand og toiletindhold ifølge reglementet i servicestationen. Har du spildevand i din tank ved ankomsten, skal du bortskaffe dit spildevand fra tanken inden du kører ind på pladsen.
- ✓ Sorter venligst dit affald:

Vi har forskellige containere – Se flere informationer på bagsiden

Vær opmærksom på 3 meter sikkerhedsafstand mellem campingvogne/autocamper/telt.

Har du spørgsmål, er du velkommen til at kontakte os i receptionen.

Mange tak og god ferie på
Købingsmark Strand Camping!

Liebe Gäste,

Herzlich Willkommen auf Købingsmark Strand Camping.

Wir möchten, dass sich alle Gäste auf unserem Platz wohlfühlen und möchten Sie auf einige grundlegende Regeln hinweisen.

- ✓ Beachten Sie bitte die Ruhezeiten zwischen 22:00 und 7:00 Uhr.
- ✓ Machen Sie aus Sicherheitsgründen kein offenes Feuer auf dem Campingplatz.
- ✓ Führen Sie Ihre Hunde auf dem Campingplatz an der Leine und entfernen Sie Verunreinigungen innerhalb des Campingplatzes umgehend. Aus hygienischen Gründen dürfen Hunde nicht in die Sanitären Anlagen, sowie nicht auf den Kinderspielplatz.
- ✓ Befestigen Sie Ihr (Vor-) Zelt bitte so, dass keine Stolperfallen durch Heringe, Leinen oder ähnliches entstehen.

Købingsmark Strand Camping zeichnet sich durch seine intakte Natur und Umwelt aus. So soll es auch bleiben!

- ✓ Entsorgen Sie ihr Grauwasser, sowie ihre Toilette, bitte ordnungsgemäß an der Servicestation. Wenn Sie bereits bei der Ankunft Grauwasser mitführen, entleeren Sie Ihren Grauwassertank bitte bevor Sie Ihren Platz aufsuchen.
 - ✓ Bitte trennen Sie Ihren Müll:
- Es gibt unterschiedliche Tonnen – weitere Informationen zum Thema Müll finden Sie auf der Rückseite.
- ✓ Beachten Sie den 3m Sicherheitsabstand zum nächsten Wohnwagen/Wohnmobil/Zelt.

Bei Problemen und Fragen melden Sie sich bitte in der Rezeption.

Vielen Dank und einen schönen Aufenthalt auf
Købingsmark Strand Camping!

Dear guests,

welcome to Købingsmark Strand Camping.

We like all guest to feel satisfied on our camping site and we like to inform you about several basic rules:

- ✓ Please follow off-time from 10 p.m. til 7 a.m.
- ✓ Do not make open fires on the camping site.
- ✓ Please put a leash on your dog on the camping site and take leftovers immediately away. Because of hygienic reasons is it not allowed to take dogs into the servie house or on the play ground.
- ✓ Fix your (caravan-) telt in a way that nobody can stumble over strings or tent pegs.

Købingsmark Strand Camping characterises itself by its intact environment/nature. We want to hold it in future:

- ✓ Please seperate your waste. On the camping site are different containers. See more information backside.
- ✓ Dispose your grey water and your board toilet correclty at the service station. Do you have grey water in your tank while arriving, please dispose it before driving on the camping site.
- ✓ Take into consideration that there has to be at least 3m to the next caravan/motorcamper/telt.

If you have any problems or questions please fell free to contact us in the reception.

Thank you and have a nice stay on
Købingsmark Strand Camping!